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Gammelt innkjøpssystem:

-dårlig utblødd fisk

-inneffektive mottakslinjer med mye bemanning

-mye internhåndtering av fisken – kvalitetsforringende!

-lagringstid/ forglemt fisk i lagring

-utbyttetap ved lagring av fisk

-dårlig produksjonsflyt

-avhengig av X antall trucker
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Målsetting med nytt mottakssystem:

-redusere mottakskostnaden fra kr 2,24 til kr 1,12 pr. kg

-redusere betjeningstiden pr. båt.

-få bløgget fisk til anlegget!  (ikke ublødd direktesløyd fisk)

-forbedret kvalitetshåndtering:  -fall/ slag på fisken

-riktig kjøling av fisken i alle prosesser

-prerigorproduksjon

-effektiv og rett veiing av fisken

-produksjonsflow/ -flyt

-truckfrie produksjonslinjer

-legge til rette for uttak av biprodukter
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Veien videre?: 

-rykk tilbake til gammelt innkjøpssystem?

-videreutvikle det vi har i dag?



Takk for oppmerksomheten!


